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JEGYZŐKÖNYV 
Az ISOFÓRUM Egyesület 37. rendes Közgy űléséről  

           . 
10:30 -10:55 Regisztráció; Megnyitó üdvözlet 
 
11:00  Megnyitó üdvözlet 
Elismerések átadása 
  „Az NMK legjobb Hölgy Előadója”: prof. Dr. Bencsik Andrea 

„Az NMK legjobb Férfi Előadója”: Gellért Péter és Puskás László 
„Az ISOFÓRUM kiemelt támogatója”: AlfaPed Kft., Macher Zrt. 
„Az Ipar és Szolgáltatás minőségéért” elismerés: Lukács István, Deli András.  
„Aki sokat tett az ISOFÓRUM-ért”: Dér Tünde 
„A MINŐSÉGÉFRT” Egyéni vándordíj: Sződi Sándor 
„AZ ISOFÓRUM örökös tagja”: Baloghné Mikó Magdolna 

  
Készült: 2024. április 25-én 11:00-12:30 óra között  Budapesten, a Rubin Hotel konferencia termében.  
 
11:00  Mandátumvizsgálat jelentést közöl Bardon-Gál Renáta .  
 
A Közgy űlés megnyitása. 
 
Rózsa András egyesületi elnök üdvözli a megjelenteket és tájékoztat, hogy a 2024. április 22-i 
közgyűlés határozatképtelensége miatt volt szükséges a jelen közgyűlés megismételt összehívása.  
 
Ebben az esetben a közgyűlés szavazatképes a résztvevői létszámtól függetlenül. A Jelenléti ív 
szerint jelen van 32 mandátummal rendelkező személy és az Alapszabály értelmében a Közgyűlés 
határozatképes. 
 
Rózsa András tájékoztatja a közgy űlést, hogy szükséges megválasztani a következ ő feladatokat 
végző személyeket és egyúttal javaslatokat tesz az alábbiak szerint: 

• Közgyűlést levezető elnök. Javaslat: Kormány Tamás 
• Jegyzőkönyvet vezető személy. Javaslat: Bardon Gál Renáta 
• Jegyzőkönyv hitelesítő személyek. Javaslat: Kormány Tamás és Torma Beáta 

A Közgyűlés nyílt szavazással egyhangúan elfogadta a javasolt személyeket. 
 

Kormány Tamás levezet ő elnök a Közgy űlés elé terjeszti elfogadásra a következ ő Napirendi pontokat 
(1. melléklet): 

Napirendi pontok elfogadása. 
1. Előterjesztések: Beszámoló és Közhasznúsági mellékletek az Egyesület 2023. évi 

tevékenységéről és gazdálkodásáról. 
2. FB Jelentés az ISOFÓRUM Egyesület 2023. évéről. 
3. Az 1. és 2. pontok szerinti 2023. évi Beszámolók megvitatása, közgyűlés általi 

elfogadása. 
4. 2024. évi Rendezvénynaptár és 2024. évi Költségvetés előterjesztése. 
5. A 2024. évi Rendezvénynaptár és a 2024. évi Költségvetés megbeszélése, elfogadása. 

 
12:30 Közgyűlés vége. Szendvicsebéd. Baráti beszélgetések. 
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A résztvevők ellenvetés és tartózkodás nélkül, egyhangúan elfogadták az előterjesztett napirendi 
pontokat. Kormány Tamás, levezető elnök felkéri Rózsa Andrást, az ISOFÓRUM Egyesület elnökét a 
beszámoló megtartására. 
 
Rózsa András  elnök üdvözölte a Közgyűlés résztvevőit és megtartotta beszámolóját. 
 
2. Beszámoló és Közhasznúsági jelentés az ISO 9000 FÓRUM Egyesület 2023. évi 
tevékenységéről és gazdálkodásáról (2.melléklet). 
 
Az elnök tájékoztatta a résztvevőket, hogy április 5-től a Beszámolók, a Közhasznúsági jelentés és 
az előterjesztések pdf formátumban az Egyesület honlapján (www.isoforum.hu ) megtalálhatók. 
Rózsa András a beszámolóban röviden az alábbiakat ismertette: 

• 2023. március 11-én sikeres volt az ÉMI-TÜV SÜD általi külső fél általi audit. Az auditor nem 
talált nemmegfelelőséget és külön dicséretet fogalmazott meg a beszállítók minősítésére 
alkalmazott módszer alkalmazásáért. 

• Kiemelte, hogy az Elnökség és az FB évente legalább két alkalommal elemzi a szervezet 
működését, értékeli az elért eredményeket és szükség esetén megfelelő helyesbítő 
intézkedéseket hozunk. E munka során történik a MIR rendszer vezetőségi átvizsgálása és 
értékelése, amit belső auditnak is tekintünk. 

• Az Egyesület tisztségviselői (Elnökségi és FB tagok) megfelelő képzettséggel és 
kompetenciával rendelkeznek a szervezet irányítására és működtetésére. 

• A honlapunkon rendszeres tájékoztatást adunk programjainkról, képekben számolunk be 
rendezvényeinkről, a minőségfejlesztésben elért eredményekről. Csatlakoztunk a Facebook-hoz is, 
LinkedIn felületen hetente frissítjük az információkat és tájékoztatunk a rendezvényekről. 

• Kiemelte, hogy az 30. éves jubileumi és az XXX. NMK közös rendezvény nagyon sikeres volt, amit a 
tagság a részvételével honorált és megköszönte az egész éves tevékenységet, a konferencia és az 
E-könyv kiemelt módon történő támogatását. 

• Kihangsúlyozta, hogy sikeres és eredményes NMK, a szponzorációk és azlekötött értékpapírjaink 
hozama együttesen járultak hozzá, hogy az 2023. évi pénzügyi eredmény 4.670 eFt lett. 

• Megköszönte az FB tagjainak az együttműködést, a minden rendezvényen való részvételt és az 
elnökség felé tett javaslatokat 2024. évre. 

• Örült annak, hogy a közgyűlésen jelen vannak az Elnök, FB és JB tagok is felhívta a figyelmet, hogy 
2025. élvben tisztújításra lesz a közgyűlésen.   

 
3. Felügyel ő Bizottsági jelentés az ISOFÓRUM Egyesület 2023. évi tevékenységéről (3. mell.). 
 
Sándor István FB elnök terjesztette elő az FB beszámolót.  Ismertette, hogy az FB az elmúlt év folyamán 
folyamatosan képviselte magát az Egyesület által szervezett rendezvényeken. 
A mérleg szerinti eredmény pozitív, +4 670 eFt, mely annak következménye, hogy valamennyi 
bevételi kategóriában többletet sikerült elérni a tervezett értékekhez viszonyítva, ráfordítások viszont 
csak 8,9%-kal haladták meg a tervezett értéket. Az ISOFÓRUM saját tőkéje 26 779 eFt-ra 
emelkedett, mely 21,1%-kal haladja meg az előző évi értéket. 

Az FB megállapítja, hogy a rendelkezésére álló információk alapján az ISO 9000 FÓRUM 2023. évi 
működése szakmailag és a jogszabályoknak megfelelő volt, sikerült a kiadásokat a bevételekkel 
összhangban tartani és pozitív eredményt realizálni.  
A jelentésben rögzítettekkel a Felügyelő Bizottság tagjai egyhangúan egyetértettek. 
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A közgyűlés határozati javaslataival az FB egyetért és azokat elfogadásra javasolja. 
 
Az FB elnök előterjesztette az FB 2024. évre vonatkozó javaslatait az elnökség számára. Ezek közül pl.: 

• A környezetközpontúság érdekében egyre szélesebb körben digitális csatornákon valósítsa 
meg a konferenciát és rendezvényeit. 

• Az Elnökség 2024. IV. negyedévében értékelve az új tagdíjrendszer bevezetésének és a 
XXXI. konferencia megrendezésének tapasztalatait a tagság bevonásával készítse el az 
elkövetkezendő évek stratégiai alapjait. 

• A tagság (aktív résztvevőinek személyei) fiatalítása az egyesület jövője, ezért e cél 
megvalósítása érdekében tegyen lépéseket. Itt többek között célszerű lenne a fiatalabb 
korosztály megnyerése érdekében akár új platformokat is nyitni. 

• A kiállítói és szponzorációs tevékenység transzparensé tétele érdekében javasoljuk egy 
„Kiállítói és szponzorációs felhívás” elkészítését. 

• A Fórum minőségirányítási rendszerének tanúsított státuszát a jövőben is fenn kell tartani. 
 
Az előterjesztett beszámolók megvitatása, elfogadása. 
 

• Sződi Sándor, örökös tag megköszönte a kapott elismerést és vállalta, hogy a következőkben is 
támogatja az egyesület tevékenységét és az NMK szervezését. 

• Gratulált az egyesület tevékenységéhez és az elért pozitív eredményhez és vélelmezte, hogy a 
stratégia megújítása is fontos feladat kell legyen. 
Javasolta, hogy a tagság is készüljön fel az elnök által említett 2025. évi tisztújító közgyűlésre és 
megfelelő személyeket javasoljanak jelölésre. 

• Macher Gábor a Macher Zrt. vezérigazgatója javasolta, hogy az egyesület gondolkozzon előre és a 
pénzügyi biztonság érdekében gondolja át, hogy melyek azok a pénzügyi források, amelyek 
biztosítják az egyesület pénzügyi függetlenségét, a jó működését. 

• Kormány Tamás részben válaszolt az hozzászólásokhoz. megemlítette, hogy ő személyesen olyan 
közösségekben tag, mint az MFÜK és aBizalm9i Kör, ahol az éves tagdíj egy vállalat esetében is a 
másfél millió Ft körüli. Ezek szervezetek elvonják az ISOFÓRUM-ból kilépett szervezeteket és olyan 
rendezvényeket szerveznek, ahol a részésztvevők üzleti kapcsolatokat találnak. Véleménye szerint 
az egyesületnek is meg kell újulnia és ennek szellemében kell megszervezni az NMK-át.  
 

Kormány Tamás megköszönte a hozzászólásokat és elfogadásra bocsátotta a 2023. évi Beszámolót és 
közhasznúsági mellékletet, illetve a 2023. évi FB b eszámolót, melyeket a Közgy űlés nyílt szavazással 
egyhangúlag, ellenvetés és tartózkodás nélkül elfog adott.     
 
Kormány Tamás levezető elnök tájékoztatott a közgyűlés folytatásáról, és felkérte az elnököt, hogy 
ismertesse a 2024. évi rendezvényprogramot és a költségvetés tervezetet.  
 
4. A 2024. évi Rendezvényprogram (4. melléklet), 2024 évi Költségvetés tervezet (5. melléklet) 

előterjesztése.  
 
Rózsa András előterjesztette a 2024. évi Rendezvényprogramot és a 2024. évi Költségvetés tervezetet. 
ismertette, hogy az év első felében eddig céglátogatást szerveztünk az AUDI Hungária Zrt, a Fémalk Zrt., a 
Herendi Porcelánmanufaktúra Zrt. szervezetekhez a tagság nagy örömére. Tájékoztatott, hogy a tavaszi 
időszakban még lesz 4 céglátogatás és javasolta, hogy a tagság vegyen részt a BorsodChem és a BKM 
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céglátogatáson, amelyek a fenntarthatóság és az élővilág megóvása, illetve a gyerekeink megóvása 
érdekében történnek.  
 
Előjáróban említette, hogy a 2024. évi tervezésben figyelembe vették az FB javaslatait és egyúttal választ is 
tud adni Macher Gábor javaslatára a pénzügyi biztonság tekintetében.  
 
A Nemzeti Minőségügyi Konferencia az egyesület legnagyobb rendezvénye, mely szervezésében már az 
elmúlt évben bevezetjük a közel teljes mértékű digitalizációt. Ebben az évben is folytatjuk a környezet védelmi 
szempontok előtérbe helyezését.  A rendezvényen a fókuszcsoportos megbeszélések a tagság képviselőnek 
egymás megismerését és együttműködését támogatják. 
Tájékoztatta a résztvevőket, hogy 30 év után egy lendületesebb és fiatalosabb konferenciát szervezünk. A 
régebbi 40 előadó helyett 10 előadó lesz. Ellenben szervezünk több fókuszcsoportos beszélgetést, több 
pódiumbeszélgetést minőségügyi szakemberekkel, cégvezetőkkel és egyetemi oktatók részvételével. 
 
A 2024. évi költségvetés kapcsán az elnök tájékoztatott, hogy az év elején bevezettük az új árbevétel arányos 
tagdíjrendszert. Ennek helyessége, aktualitása és eredménye beigazolódott. Az elnökség nevében 
megköszönte, hogy tagság elfogadta az új tagdíjakat és ezzel is igazolta elköteleződését az egyesület és 
ennek vezetősége iránt. Az új tagdíjak olyan forrás bevételt biztosítanak, amelyek a nyugodtabb egyesületi 
munkát, a „többet nyújtunk, magasabb értéket adunk a tagságnak” lehetőséget teremti meg. 
 
Saját maga nevében megköszönte a két alelnök javaslatát és az új tagdíjrendszer bevezetésének 
előkészítését. Megköszönte, hogy az ETT tagjai és az FB is támogatta a „magasabb” tagdíjak érvénybe 
léptetését.  
 
Sándor István FB elnök által tett javaslatokra, miszerint a MIR tanúsítását fenntartani, törekedni a 
digitalizációra, a fiatalabb generáció bevonása az Egyesületi munkába, átlátható szponzorációs felhívások 
kialakítása, az elnök válaszolt és tájékoztatta közgyűlést, hogy: 

• Tájékoztatott, hogy a nyár folyamán az elnökség közös megbeszélést tart az ETT tagjaival az 
egyesületi stratégiai célok és az NM konferencia helyes és gazdaságos előkészítése 
érdekében. 

• Személyesen nekifogott több partnerrel és felsőoktatási intézményi tagjaink kapcsolattartóival 
a fiatalabb generáció bevonására, foglalkoztatására. 

• Az NMK előkészítése során figyelembe vesszük a gazdasági élet és az NMK részvételi díjak 
összhangjára, mert vesztességesen nem szabad megrendezni a konferenciát.  

• Az elnökség döntése, hogy az NMK utáni időszakban foglalkozunk az egyesületi stratégia 
megújításával.   

 
A 2024. évi el őterjesztett programok és költségvetés megvitatása. 
 
A napirendhez nem voltak hozzászólások.  
 
Kormány Tamás megemlítette, hogy az elnökség felkéri a tagságot, hogy Rózsa A. elnököt arra 
bíztassák, hogy a 2025-2026. évekre továbbra is vállalja az egyesületi elnökséget. Nem szeretné, ha 
az elnök elszakadna az egyesülettől. 
  
Rózsa A. megköszönte a közgyűlés résztvevőinek a képviseleti részvételt, az egész éves 
támogatást, a céglátogatások fogadását, a rendezvények online értékelést és hasznos javaslataikat 
és jó utat kívánt mindenki számára. 
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A 2024. évi Rendezvénynaptár és 2024. évi Költségve tés elfogadása.  
Kormány Tamás levezető elnök további számokkal támasztotta alá a hasonló rendezvények, szakmai 
konferenciák költségvetését és javasolta az előterjesztés elfogadását. A résztvev ők nyílt szavazással 
(mandátum kártyával) egyhangúan elfogadták az Egyes ület 2024. évi Rendezvényprogramot és a 
2024. évi Költségvetést.   
 
Az ISO 9000 FÓRUM Egyesület 37. Közgy űlésén a következ ő határozatok születtek: 
 

1. A Közgyűlés az előterjesztett Napirendet (1. melléklet) 
32 igen, ∅ nem, ∅ tartózkodás szavazattal elfogadta. 

2. A Közgyűlés az ISO 9000 FÓRUM Egyesület 2023. évi tevékenységéről és gazdálkodásáról szóló 
Beszámolót és közhasznúsági Mellékleteket (2. melléklet) 

32 igen, ∅ nem, ∅ tartózkodás szavazattal elfogadta. 
3. A Közgyűlés az FB Jelentést az ISO 9000 FÓRUM 2023. évi tevékenységéről (3. melléklet) 

32 igen, ∅ nem, ∅ tartózkodás szavazattal elfogadta. 
4. A Közgyűlés a 2024. évi Rendezvényprogramot, a 2024. évi Költségvetést (4. és 5. mellékletek) 

32 igen, ∅ nem, ∅ tartózkodás szavazattal elfogadta. 
 
A Közgyűlés napirendi pontjait követően Rózsa András az Elnökség nevében köszönetét fejezte ki a tagság 
és résztvevők számára és az elnökség nevében ismertette, hogy az egyesület vezetése folyamatosan 
követni fogja a tagságot érintő gazdasági és működési nehézségeket és igyekeznek adekvát 
rendezvényekkel támogatni a tagságot, ezáltal is teljesíteni az egyesületi célkitűzéseket és feladatokat. 
 
Készítette:                Hitelesítették: 
 
Bardon-Gál Renáta                               Kor mány Tamás   Torma Beáta 
Jegyzőkönyv vezető   társelnök    FB tag 
 
MELLÉKLETEK:   
1. mell. Jelenléti ív. 
2. mell. Beszámoló & Közh. mell. az ISOFÓRUM Egyesület 2023. évi tevékenységéről és gazdálkodásáról. 
3. mell. FB Jelentés az ISO 9000 FÓRUM Egyesület 2023. évi tevékenységéről. 
4. 2024. évi Rendezvényprogram; 5. mell. 2024. évi Költségvetés 
 


